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PROTOKÓŁ Nr 206.2023

Z POSIEDZENIA

ZARZĄDU POWIATU W SIERPCU

w dniu 21 grudnia 2023 r.

Przewodniczył: Pan Andrzej Cześnik - Starosta Sierpecki.

Protokołowała: Katarzyna Tomaszewska - podinspektor w Biurze Rady i Powiatu.

Na stan 5 członków w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Zarządu, zgodnie
z listą obecności, która stanowi załącznik nr I do niniejszego protokołu.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 08:00.

W posiedzeniu Zarządu Powiatu uczestniczyli:

1. Ryszard Dobiesz - Sekretarz Powiatu.

2. Zbigniew Garwacki - Skarbnik Powiatu.

3. Przemysław Burzyński - Przewodniczący Rady Powiatu w Sierpcu.

4. Marek Kuczmarski - Dyrektor SPZZOZ w Sierpcu.

5. Łukasz Chojnacki - p.o. Kierownika Krytej Pływalni w Sierpcu.

ć. Artur Obrębski-Dyrektor ZDP w Sierpcu.

7. Małgorzata Gruczyk - Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu.

8. Agnieszka Abrefczyńska - Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Zapoznanie się z korektą planu finansowego SPZZOZ w Sierpcu na 2023 r.

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu wykorzystania zasobu
nieruchomości Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2026.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały w sprawie upoważnienia w 2024 roku Zarządu Powiatu do
zatwierdzania projektów konkursowych i systemowych zgłaszanych przez
Powiat Sierpecki oraz do wyrażania zgody na uczestnictwo Powiatu
Sierpeckiego w roli partnera w projektach konkursowych i systemowych
zgłaszanych przez inne podmioty.



6. Podjęcie uchwały w sprawie nawiązania stosunku pracy na podstawie umowy
o pracę na czas określony na stanowisku pełniącego obowiązki Kierownika
Krytej Pływalni w Sierpcu.

7. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do składania oświadczenia woli
w sprawach związanych z prowadzeniem Krytej Pływalni w Sierpcu.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2037.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu
Powiatu Sierpeckiego na 2023 r.

10-Przyjęcie autopoprawki do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2037 przyjętego uchwałą Nr 987.199.2023
Zarządu Powiatu w Sierpcu z dnia 15 listopada 2023r. oraz do projektu
Budżetu Powiatu Sierpeckiego na rok 2024 przyjętego uchwałą
Nr 987.199.2023 Zarządu Powiatu w Sierpcu z dnia 15 listopada 2023 r.

11. Sprawy różne.

12*Zamknięcie posiedzenia.

/załącznik nr 2 do niniejszego protokołu!

Ad. pkt l Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.
Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu dokonał Pan Andrzej Cześnik -

Starosta Sierpecki witając biorących udział w posiedzeniu członków Zarządu
Powiatu (stan członków: 5 obecnych) oraz zaproszonych gości.

Ad. pkt 2 Przyjęcie porządku posiedzenia.

Członkowie zarządu przyjęli porządek posiedzenia nie wnosząc uwag.

Ad. pkt 3 Zapoznanie się z korektą planu finansowego SPZZOZ w Sierpcu na
2023 r.

Pan Marek Kuczmarski przedstawił członkom zarządu plan przychodów
S kosztów, zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszego protokołu.



Pan Sławomir Krystek zapytał, czy Pan Dyrektor spodziewa się jakichś
niespodzianek dotyczących finansów szpitala? Ma na myśli przeprowadzoną
kontrolę.

Pan Marek Kuczmarski odpowiedział, że kontroli mamy kilka, nawet
w dniu dzisiejszym. Dodał, że zapłaciliśmy ostatnio karę w wysokości 21 000 zł po
kontroli na wniosek byłego dyrektora.

Największym zagrożeniem jest sprawa, o której już mówił i pisał, związana
z wyrokiem sądu. Strona występowała o 4 000 000 zł, a ostatecznie jest są to
2 000 000 zł. Została wykorzystana już polisa ubezpieczeniowa, ponieważ jest to
sprawa z 2011r. Dodał, że szpital będzie się od tego odwoływać.

Pan Wicestarosta zapytał, co było powodem naliczenia kary, o której
wspomniał Pan Dyrektor?

Pan Marek Kuczmarski powiedział, że to była sytuacja dotycząca
nieprawidłowego zabezpieczenia personelu na oddziale ginekologii i położnictwa.

Poprzedni dyrektor wykorzystywał położne niezgodnie z ustawą o położonych, bo
wykonywały świadczenia pielęgniarek niezgodnie z ustawą. Wyjaśnił, że co zdążył
to poprostował, ale nie wszystko zdążył.

Dodał także, że w ostatnie dni listopada uczestniczył w konferencji z Dyrektorem
NFZ, który zapowiadał, że będzie kierował po nowym roku pismo albo
o podejmowanie działalności, albo likwidowanie komórek, które nie funkcjonują.
W SPZZOZ w Sierpcu jest kilka niedziałających poradni. W przypadku poradni
pulmonologicznej nie ma szans pozyskania lekarza.

Następnie Pan Marek Kuczmarski zapytał na jakie środki finansowe może
liczyć ze strony Powiatu?

Wyjaśnił, że jest w trakcie podpisywania umów, a także związał się z Instytutem
Wojskowej Akademii Medycznej z Łodzi. Przyjeżdżają do nas ortopedzi i już była
pierwsza operacja. Obecnie mamy dwa zestawy, głównie chodzi o wiertarki. Przy
zabiegu operacyjnym ona się tak nagrzewa, następnie idzie do sterylizacji i dwie
godziny stygnie. W tym czasie używany jest drugi zestaw. Operacja trwa od 45 do
60 minut i w momencie kiedy druga jest używana jest przestój. Przyjeżdżają do nas
lekarze, więc chciałby zapewnić te moce przerobowe, bo są to środki finansowe dla
szpitala. Następnie przedstawił członkom zarządu aktualną wycenę jednego zestawu
- wartość oferty 143 000 zł brutto.



Pan Starosta powiedział, że mamy te 800 000 zł, które zostało zwrócone.
Uważa więc, że można na początku roku skorzystać z tych środków np. na cel,
0 którym mówił Pan Dyrektor.

Pan Marek Kuczmarski powiedział, że są trzy pilne rzeczy. Pierwsza z nich
to zestaw, o którym wspominał. Druga to blok operacyjny, a trzecia laboratorium.
Wyjaśnił, że laboratorium będzie chciał robić siłami połączonymi, bo jest po
rozmowie z Panem Tadeuszem Kłobukowskim. Natomiast jeśli chodzi o blok
operacyjny to się dopiero okaże, jakie to będą koszty. Trzeba zdjąć sufit podwieszany
1 zobaczyć jaki jest tam stan faktyczny wyciągów gazów anestetycznych. Jakby udało
się te trzy tematy zabezpieczyć tymi 800 000 zł byłby przeszczęśliwy,

Pan Starosta zwrócił się do Pana Dyrektora mówiąc, że zgoda Zarządu
Powiatu jest i uważa, że na początku przyszłego roku będzie można wszcząć
procedurę, która będzie wymagała zgody Rady Społecznej przy SPZZOZ w Sierpcu.

Ad. pkt 4 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu wykorzystania zasobu
nieruchomości Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2026.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Wydział
Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami/za&jczmA nr 4 do niniejszego protokołu/.

Następnie Pan Sekretarz przedstawił członkom zarządu plan wykorzystania
zasobu nieruchomości Powiatu Sierpeckiego, stanowiący załącznik do uchwały.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1016.206.2023

w sprawie ustalenia planu wykorzystania zasobu nieruchomości Powiatu
Sierpeckiego na lata 2Q24-2Q26/uchwala stanowi załącznik nr 5 do mniejszego
protokołu/.

Ad. pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie upoważnienia w 2024 roku Zarządu
Powiatu do zatwierdzania projektów konkursowych i systemowych zgłaszanych
przez Powiat Sierpecki oraz do wyrażania zgody na uczestnictwo Powiatu
Sierpeckiego w roli partnera w projektach konkursowych i systemowych
zgłaszanych przez inne podmioty.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że uchwała dotyczy upoważnienia Rady Powiatu dla
Zarządu Powiatu w obszarze zatwierdzania projektów konkursowych i systemowych
zgłoszonych przez Powiat Sierpecki, jak też do wyrażania zgody na uczestnictwo



Powiatu Sierpeckiego w roli partnera w projektach konkursowych i systemowych
zgłaszanych przez inne podmioty. Uchwała ta podejmowana jest co roku.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1017.206.2023

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
w sprawie upoważnienia w 2024 roku Zarządu Powiatu do zatwierdzania
projektów konkursowych i systemowych zgłaszanych przez Powiat Sierpecki
oraz do wyrażania zgody na uczestnictwo Powiatu Sierpeckiego w roli partnera
w projektach konkursowych i systemowych zgłaszanych przez inne
po&mioty/uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 Podjęcie uchwały w sprawie nawiązania stosunku pracy na podstawie
umowy o pracę na czas określony na stanowisku pełniącego obowiązki
Kierownika Krytej Pływalni w Sierpcu.

Pan Starosta poinformował, że na wniosek Pana Marka Iwińskiego
Kierownika Krytej Pływalni w Sierpcu, zawarte zostało porozumienie o rozwiązaniu
umowy o pracę zawartej na czas nieokreślony z dniem 31.12.2023 roku. W związku z
tym w celu zabezpieczenia bieżącego funkcjonowania jednostki organizacyjnej
Powiatu, zachodzi potrzeba zatrudnienia w okresie przejściowym tj, do czasu
wyłonienia kandydata w drodze konkursu, osoby spełniającej wymogi formalno
prawne, w celu pokierowania bieżącą działalnością Krytej Pływalni do czasu
zawarcia umowy z kandydatem wyłonionym w drodze konkursu.

W dalszej części posiedzenia członkowie zarządu skierowali pytania do Pana
Łukasza Chojnackiego dotyczące możliwości rozwoju Krytej Pływalni w Sierpcu.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1018.206.2023

w sprawie nawiązania stosunku pracy na podstawie umowy o pracę na czas
określony na stanowisku pełniącego obowiązki Kierownika Krytej Pływalni
w Sierpcu/uchwała stanowi załącznik nr do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do składania oświadczenia
woli w sprawach związanych z prowadzeniem Krytej Pływalni w Sierpcu.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że potrzebne jest upoważnienie dla Pana Łukasza
Chojnackiego p.o. Kierownika Krytej Pływalni w Sierpcu do składania oświadczenia



woli w sprawach związanych z prowadzeniem jednostki organizacyjnej powiatu
w granicach zwykłego zarządu.
Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1019.206.2023
w sprawie upoważnienia do składania oświadczenia woli w sprawach
związanych z prowadzeniem Krytej Pływalni w Sierpcu/'uchwala stanowi załącznik
nr do niniejszego protokołu/.

Pan Przemysław Burzyński pogratulował Panu Łukaszowi Chojnackiemu
objęcia funkcji i zaoferował współpracę.
Ad. pkt 8 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2037.

Pan Skarbnik przedstawił zmiany, jakie zaszły w Wieloletniej Prognozie
Finansowej na lata 2023-2037, zgodnie z załącznikiem do uchwały.
Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1020.206.2023
w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Sierpeckiego na lata 2Q23-2Q31/uchwała stanowi załącznik nr do niniejszego
protokołu/.

Ad. pkt 9 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały zmieniającej Uchwalę w sprawie uchwalenia
Budżetu Powiatu Sierpeckiego na 2023 r.

Pan Skarbnik przedstawił zmiany, jakie zaszły w Budżetu Powiatu
Sierpeckiego na 2023 r., zgodnie z załącznikiem do uchwały.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1021.206.2023
w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu Sierpeckiego na
2023 r. /uchwala stanowi załącznik nr do niniejszego protokołu/.



Ad. pkt 10 Przyjęcie autopoprawki do projektu Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2037 przyjętego uchwałą
Nr 987.199.2023 Zarządu Powiatu w Sierpcu z dnia 15 listopada 2023r. oraz do
projektu Budżetu Powiatu Sierpeckiego na rok 2024 przyjętego uchwalą
Nr 987.199.2023 Zarządu Powiatu w Sierpcu z dnia 15 listopada 2023 r.

Pan Skarbnik przedstawił autopoprawkę do projektu Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2037 przyjętego uchwalą
Nr 987.199.2023 Zarządu Powiatu w Sierpcu z dnia 15 listopada 2023r. oraz do
projektu Budżetu Powiatu Sierpeckiego na rok 2024 przyjętego uchwałą Nr
987.199.2023 Zarządu Powiatu z dnia 15 listopada 2023r, zgodnie z załącznikiem nr
do niniejszego protokołu.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie przyjęli autopoprawkę
do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-
2037 przyjętego uchwałą Nr 987.199.2023 Zarządu Powiatu w Sierpcu z dnia
15 listopada 2023r. oraz do projektu Budżetu Powiatu Sierpeckiego na rok 2024
przyjętego uchwałą Nr 987.199.2023 Zarządu Powiatu w Sierpcu z dnia 15 listopada
2023 r.

Ad. pkt 11 Sprawy różne.

1. Zapoznanie się z pismem Dyrektora SPZZOZ w Sierpcu w sprawie rat
kredytu obrotowego nieodnawialnego.

Członkowie zarządu zapoznali się z pismem Dyrektora SPZZOZ w Sierpcu
w sprawie rat kredytu obrotowego nieodnawialnego./z<3^<:zm£ nr do niniejszego
protokołu/.

2. Zapoznanie się z pismem ZDP w Sierpcu w sprawie:
a) studni kanalizacyjnych oraz zaworów i zasuw wodociągowych;

Członkowie zarządu zapoznali się z przedmiotowym pismem/załącznik nr do
niniejszego protokołu/.

b) wprowadzenia zmian w Budżecie Powiatu Sierpeckiego na rok 2023
w zakresie zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 3703 W Ligowo-Osiek".

Członkowie zapoznali się z przedmiotowym pismem./załącznik nr do
niniejszego protokołu/.

3. Zapoznanie się z pismem Dyrektora PCPR w Sierpcu w sprawie korekty
projektu budżetu na 2024r.



Pan Artur Obrębski przedstawił członkom zarządu ww. pismo, w tym
zatwierdzoną przez Wojewodę Mazowieckiego listę zadań rekomendowanych do
dofinansowana, zgodnie z załącznikiem nr do niniejszego protokołu.

Następnie Pan Artur Obrębski odniósł się do ustaleń w sprawie inwestycji,
które mają być realizowane na gminach w ramach Polskiego Ładu.

W dalszej części dyskusji Pan Sławomir Krystek zwrócił uwagę na sytuację,
jaka ma miejsce w Węgrzynowie, ponieważ zwracają się do niego mieszkańcy
z problemem.

Pan Artur Obrębski powiedział, że temat ten był poruszany jakiś czas temu
na Zarządzie. Uzgodnienia były takie, żeby ZDP w Sierpcu wydawało zezwolenia na
przejazd pięciu samochodów na firmę. Niestety wygląda to tak, że w tym rejonie jest
sześć firm, które mają kopalnie. Każda z tych firm występuje o zezwolenia na
przejazd pięciu samochodów. Sześć firm po pięć samochodów daje trzydzieści
samochodów. Każdy z tych samochodów robi po kilka okrążeń. Wychodzi ok. 150
samochodów dziennie. Powoduje to utrudnienia mieszkańcom. Zezwolenia są
wydawane na miesiąc i zostały one cofnięte. W związku z tym zwracają się
bezpośrednio do Zarządu Dróg właściciele firm, niektórzy z prośbą, a niektórzy
z groźbą o wystąpienie na drogę sądową.
Zwrócił uwagę, że problem pojawia się przy zmianie warunków pogodowych, bo
jeżeli jest mróz i ziemia jest zmarznięta to nikt nie zgłasza problemu, natomiast jak
wszystko puszcza i pada deszcz, to samochody mają ciężko przejechać.

Pan Starosta powiedział, żeby próbować spowodować taką sytuację, aby
właściciele firm korzystających z tej drogi uczestniczyli w jakiś sposób w jej
naprawie.

Pan Artur Obrębski odpowiedział, że chce zorganizować spotkanie
z właścicielami firm korzystających z drogi, aby ustalić pewne zasady.

4. Zajęcie stanowiska w sprawie nieodpłatnego użyczenia na czas nieokreślony
części powierzchni użytkowej 22m2 z przeznaczeniem na zakładową składnicę
akt PZJB w Sierpcu.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że Dyrekcja CKZ w Sierpcu zwróciła się z prośbą
o wyrażenie zgody na nieodpłatne użyczenie na czas nieokreślony części powierzchni
użytkowej 22 m2 z przeznaczeniem na zakładową składnicę akt PZJB
w Sierpcu./za&?czm£ nr do niniejszego protokołu/.

Członkowie zarządu wyrazili zgodę na nieodpłatne użyczenie na czas
nieokreślony części powierzchni użytkowej 22m2 z przeznaczeniem na zakładową
składnicę akt Powiatowemu Zespołowi Jednostek Budżetowych w Sierpcu.



5. Zapoznanie się z zawiadomieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla:
a) terenu położonego w miejscowości Cisse;

Członkowie zapoznali się z pismem/załącznik nr do niniejszego protokołu/.

b) części obrębu geodezyjnego Gozdowo, Lelice, Ostrowy.
Członkowie zapoznali się z pismem/załącznik nr do niniejszego protokołu/.

6. Zapoznanie się z pismem Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego
w Warszawie w sprawie ustawy o szczególnej opiece geriatrycznej z dnia
17 sierpnia 2023r.

Członkowie zarządu zapoznali się z przedmiotowym pismem/załącznik nr do
niniejszego protokołu/.

7. Zapoznanie się z pismem w sprawie współpracy z członkami Rady Powiatowej
Mazowieckiej Izby Rolniczej.

Członkowie zarządu zapoznali się z przedmiotowym pismem/załącznik nr do
niniejszego protokołu/.
S. Zapoznanie się z opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie.

Członkowie zarządu zapoznali się z przedmiotowymi pismami/załącznik nr do
niniejszego protokołu/.

9. Zajęcie stanowiska w-sprawie wsparcia finansowego w kwocie 5000,00 zł
z przeznaczeniem na zakup pomocy dydaktycznych i sprzętu sportowego do
wyposażenia nowo wybudowanej sali gimnastycznej.

Pan Starosta poinformował, że Dyrektor SOS-W w Sierpcu zwróciła się
z prośbą o wsparcie finansowe w kwocie 5 000 zł z przeznaczeniem na zakup
pomocy dydaktycznych i sprzętu sportowego do wyposażenia nowo wybudowanej
sali gimnastycznej Jzałączniknr do niniejszego protokołuj.

Członkowie zarządu pozytywnie rozpatrzyli ww. wniosek.

10. Zapoznanie się z pismem Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego
w Warszawie w sprawie zadania pn.„Remont drogi powiatowej nr 3730W
Ligowo-Osiek".

Członkowie zarządu zapoznali się z przedmiotowym pismem/załącznik nr do
niniejszego protokołu/.

11. Zajęcie stanowiska w sprawie wprowadzenia środków finansowych do planu
wydatków budżetowych na 2024r.

Członkowie zarządu zapoznali się z przedmiotowym pismem/załącznik nr do
niniejszego protokołu/.



12. Zapoznanie się z pismem w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie na
2023 rok w związku z pismem Ministerstwa Infrastruktury.

Członkowie zarządu zapoznali się z przedmiotowym pismem/załącznik nr do
niniejszego protokołu/.

W dalszej części posiedzenia Pan Starosta poruszył temat dofinansowania do
transportu publicznego. Wyjaśnił, że wniosek powinien zostać złożony 5 grudnia,
a został 14 grudnia. Dodał, że kontaktował się w tej sprawie z panią Dyrektor,
która przekazała, że zapotrzebowanie na środki zostało już przekazane od Wojewody
do Ministerstwa Finansów,

Pani Małgorzata Gruczyk powiedziała, że wniosek faktycznie nie został
złożony, bo nie miały wiedzy. Końca roku nikt jeszcze nie robił i nikt nie
przypuszczał, że w umowie jest taki zapis. Jak tylko panie się dowiedziały,
to wniosek został złożony. Z rozmów telefonicznych wynika, że raczej tych pieniędzy
nie dostaniemy.

Pani Agnieszka Abrefczyńska oznajmiła, że nie jest do końca przekreślone,
dlatego że w ubiegłym roku Płock miał taką samą sytuację. Wówczas pismem
wystąpili do Wojewody i dostali dofinansowanie w terminie późniejszym.
Wyjaśniła, że w naszej umowie z przedsiębiorcą jest zapis, że przedsiębiorca składa
sprawozdanie do trzeciego dnia roboczego po zakończonym miesiącu, czyli do
4 stycznia. Natomiast w grudniu jest inna sytuacja i nie ma tego w umowie
z przewoźnikami. Pismo do Wojewody zostało już przygotowane w ślad za Płockiem.
Dlatego jest nadzieja, że środki te zostaną przyznane.

Pan Starosta zaznaczył, że od razu zajął się tematem. W dniu wczorajszym
kiedy Panie poinformowały o problemie, wykonał telefon do Dyrektora
Departamentu, aby sprawę załatwić. Tak jak powiedział na wstępie, uzyskał
informację, że wnioski zostały przekazane już do Ministerstwa Finansów. Jeżeli
przygotowane pismo daje jakąś nadzieję, to je podpisze. Zwrócił się jednak z prośba,
aby na piśmie wiodącym, które zostaje w aktach opisać całą tę sytuację.

Pani Agnieszka Abrefczyńska powiedziała, że w piśmie jest napisane,
że wniosek został złożony po terminie.

Pan Dariusz Twardowski oznajmił, że informacja do Pana Starosty odnośnie
niezłożenia wniosku w terminie powinna dotrzeć od razu, jak tylko Panie
dowiedziały się o tym, na zasadzie współpracy. Wtedy Pan Starosta
zainterweniowałby od razu i byłyby większe szansę na to, aby to dofinansowanie
uzyskać.
W dalszej części posiedzenia trwała dyskusja.
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Na tym posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono.

Proto

lKataH

celowała

D/UA,
yna Tomaszewska

Zarząd

Andrzej Cześnik

Sławomir Olejniczak

Sławomir Krystek

Dariusz Twardowsk

Marek Chyliński
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